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Interpellation 

 

 

ställd till socialnämndens ordförande Gunilla Helmerson (M) 

beträffande likvärdig patientsäkerhet i Huddinge kommun. 

 

 

Som patient, oavsett inom vilket område, är man i en väldigt utsatt situation. Som 

patient är man helt i händerna på dem som arbetar inom vården på olika sätt. 

Patientsäkerheten är A och O för en fungerande vård. I Patientsäkerhetsberättelse 

2016 för LSS boendeenheter, daglig verksamhet och socialpsykiatrins särskilda 

boenden i Huddinge kommun redovisas statistik för olika sjukdomsfall och fall av 

smittor som uppträtt inom dessa verksamheter under det gångna året. 

Sjukdomsfallen och smittorna redovisas kommundel för kommundel. Av 

redovisningen framgår att Flemingsberg sticker ut särskilt i statistiken. Exempelvis 

har man i Flemingsberg fått 16 fall av urinvägsinfektioner utan KAD. Detta ska 

jämföras med Segeltorp som har 3 fall eller med Vårby som har noll fall. På samma 

sätt ligger det till med samtliga fall av sjukdom eller smitta utom lunginflammationer 

där Flemingsberg endast har haft ett fall och Stuvsta hela 4 stycken fall. 

Flemingsberg sticker ut som överlägset värst drabbat av alla kommundelar. 

 

Vi i Vänsterpariet anser att det är av största vikt att brukare inom LSS, daglig 

verksamhet och socialpsykiatrin får en likvärdig vård och en lika god patientsäkerhet.  

Mot denna bakgrund av detta ställer vi följande fråga till Socialnämndens ordförande 

Gunilla Helmerson. 

- Vad avser Socialnämndens ordförande Gunilla Helmerson att vidta för åtgärder 

för att säkerställa en likvärdig patientsäkerhet i samtliga kommundelar? 
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